
Referat fra bestyrelsesmøde den 21.2.2019 

 

Deltagere: Annette, Saida, Karen, Christina og Marianne 

Afbud: Inger, Dorte, Elisabeth og Bente 

 

1. Valg af ordstyrer og referent 

Ordstyrer: Annette 

Referent: Marianne 

 

2. Godkendelse af referat fra den 18.10.2018 

Referatet godkendt 

 

3. Privatlivspolitik 

Elisabeth og Marianne sender privatlivspolitikken ud i mail til medlemmer og venner. Saida 

sender ud til medlemmer med snailpost. 

 

4. PR, løbesedler 

Elisabeth Colding og Michael arbejder med at forny løbesedlerne. Når de er klar søger vi om 

trykning i lighed med tidligere år. 

 

5. Generalforsamling 

GF holdes på Rolighedsvej 22 kl. 17.30-18.30 hos Saida Sonne og Claus Rønnow. Bente og 

Marianne er på valg og begge genopstiller. Suppleanterne Annette og Inger er på valg og begge 

genopstiller 

Regnskabet er snart klar fra revisor.  

       

6. Forberedelse til Ide-møde 

Efter GF holdes der Ide-møde for alle der har lyst til at deltage. Karen laver suppe, Marianne 

sørger for brød, Bente bager kage. Christina introducerer til ide forslag og proceduren for 

deltagelse. Der er følgende forslag til ide-mødet: Loppemarked, skovtur med naturvejleder, 

Saltholm tur, Inger oplæg om drømme, Yoga, Flaskepant, Metronomen støttefest i november. 

Sundby Sejl frokost. 

 

7. Loppemarkeder  

Vi beslutter at søge om 3 loppestader på Frederiksberg loppemarked. Gerne den 20. + 27.7. + 

3.8. Vi havde god erfaring med den periode sidste år. Saida søger om stadepladserne. Marianne 

planlægger bemandingen og afhentning af loppekasserne på Hvidovre Gymnasie. 

 

8. Eventuelt 

Bente og Marianne har forslag til revideret pjece klar. Vi skal afklare brug af fotos med Silole. 

Vi sætter pjecen på til møde efter GF. 

      Christina orienterer om at der skal afleveres revideret regnskab til Indsamlingsnævnet for          

perioden 1.8.17-1.8.18.  

         Saida oplyste at Claus Stougaard-Andersen er død. Claus var et aktivt medlem af foreningen og 

var intern revisor. 

 

 

        


